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SĒDES PROTOKOLS  

Valmierā 
Atklātā sēde 

 
2025. gada 23. janvārī Nr.1 
 
Sēde sasaukta plkst. 09:00 
Sēdi atklāj plkst. 09:00 
 
Sēdi vada – komitejas priekšsēdētājs Jānis Baiks 
 
Protokolē – Dokumentu pārvaldības un klientu apkalpošanas centra vadītājas vietniece Santa 
Jarceva 
 
Sēdē piedalās 18 deputāti: 
Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guntars Štrombergs, Guntis 
Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks 
Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars 
Ecmanis 
 
Nepiedalās 1 komitejas loceklis: 
Guna Ķibere - komandējumā 
 
Darbinieki, kas sēdē izteikušies: 
Rihards Zalte – Sporta pārvaldes vadītājs 
Iveta Pāže – Izglītības pārvaldes vadītāja 
Inese Bērziņa - Attīstības nodaļas vadītāja, telpiskās un stratēģiskās attīstības plānotāja - Attīstības 
pārvalde 
Lāsma Daugiša - Projektu vadītāja - Attīstības pārvalde - Projektu vadības nodaļa 
Maija Zālamane - Projektu vadības nodaļas vadītāja, galvenā projektu vadītāja - Attīstības pārvalde  
Inese Kokenberga - Ceļu būvinženiere Valmierā - Nekustamā īpašuma apsaimniekošanas pārvalde 
Agnese Smalkā-France - Juriste - Kapitāla pārvaldības un uzņēmējdarbības atbalsta nodaļa 
Evija Voitkāne - Izpilddirektore / Pašvaldības Centrālās pārvaldes vadītāja 
Olga Ozola - Personāla daļas vadītāja vietniece 
Andris Alpeus - Bāriņtiesas priekšsēdētājs 
Zaiga Ivana – Mazsalacas vidusskolas direktore 
Sandra Purmale - Izglītības pārvaldes vadītāja vietniece 
Veneranda Logina – Matīšu pamatskolas direktore 
Līga Landrāte-Krūmiņa - Izglītības projektu vadītāja - Attīstības pārvalde - Projektu vadības nodaļa 
Līga Zvirbule - Dabas resursu pārvaldes vadītāja 
Ilze Polka - Bāriņtiesas locekle/ Vēlēšanu komisijas vadītāja 
Ilze Janīte - Finanšu analītiķe - Kapitāla pārvaldības un uzņēmējdarbības atbalsta nodaļa 
Evija Stračinska - Vecākā nekustamo īpašumu speciāliste telpu nomas jautājumos - Nekustamā 
īpašuma apsaimniekošanas pārvalde 
Kaija Muceniece - Sociālo lietu pārvaldes vadītāja 
Ginta Putna – Sociālās aprūpes centrs “Lode” direktore 



Baiba Tūtina - Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece 
Kristīne Auziņa – Burtnieku apvienības pārvaldes vadītāja 
Evija Nagle - Izpilddirektora vietniece/ Attīstības pārvaldes vadītāja 
Lauma Melece - Teritorijas plānotāja - Attīstības pārvalde - Teritorijas un pilsētplānošanas nodaļa 
Valdis Kampuss – Mazsalacas apvienības pārvaldes vadītājs 
Vija Jaunalksne - Zemes ierīcības speciāliste (Ipiķu, Jeru, Ķoņu, Lodes, Naukšēnu pagasts, Rūjienas 
pilsēta, Vilpulkas pagasts) - Attīstības pārvalde - Teritorijas un pilsētplānošanas nodaļa 
Inta Štefenberga - Finanšu un ekonomikas nodaļas vadītāja 
Ieva Meldere - Vecākā īpašuma speciāliste - Nekustamā īpašuma apsaimniekošanas pārvalde 
Gints Bērtiņš - Vecākais īpašumu speciālists - Nekustamā īpašuma apsaimniekošanas pārvalde 
Ivo Virsis - Izpilddirektora vietnieks teritoriālo apvienību jautājumos / Rūjienas apvienības pārvaldes 
vadītājs 
Gunta Liepiņa - Saimnieciskās nodaļas Īpašuma apsaimniekošanas speciāliste - Kocēnu apvienības 
pārvalde 
Dainis Skutelis – Kocēnu apvienības pārvaldes vadītājs 
Teiksma Taube – Pansionāts “Valmiera” direktore 
 
Uzaicinātās personas: 
Ainārs Bukšs – SIA Utilitas Wind Latvia projekta vadītājs – Par valsts autoceļa pārņemšanas 
iespējām 
 
Darba kārtība: 
1.  Par izmaiņām un papildu jautājumu iekļaušana darba kārtībā 

2.  Par darba kārtību kopumā 

3.  Par izmaiņām Valmieras novada Sporta nozares attīstības stratēģijā 

4.  Par Valmieras novada Attīstības programmas 2022.-2028.gadam Investīciju plāna 
aktualizēšanu 

5.  Par atbalstu projekta pieteikuma “Industriālo teritoriju attīstība Valmieras valstspilsētā – 
4.kārta, Zāļu ielas izbūve” iesniegšanai 

6.  Par atbalstu projekta pieteikuma “Infrastruktūras attīstība uzņēmējdarbības atbalstam 
Valmieras valstspilsētas Mūrmuižas ielas industriālajā teritorijā” iesniegšanai 

7.  Par sadarbības līguma slēgšanu ar SIA “Valmieras ūdens” par sadarbību projekta 
“Industriālo teritoriju attīstība Valmieras valstspilsētā – 4.kārta, Zāļu ielas izbūve” īstenošanā 

8.  Par sadarbības līguma slēgšanu ar SIA “Valmieras ūdens” par sadarbību projekta 
“Infrastruktūras attīstība uzņēmējdarbības atbalstam Valmieras valstspilsētas Mūrmuižas 
ielas industriālajā teritorijā” īstenošanā 

9.  Grozījumi Valmieras novada pašvaldības 2024.gada saistošajos noteikumos Nr.120 "Par 
Valmieras novada pašvaldības 2024.gada budžetu" 

10.  Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības noteikumos “Par amatpersonu un 
darbinieku vienotu darba samaksas sistēmu un sociālajām garantijām” 

11.  Par Valmieras novada pašvaldības amatu sarakstu 

12.  Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības Dzīvokļu komisijas sastāvā 

13.  Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības Interešu izglītības izvērtēšanas komisijas 
sastāvā 

14.  Par Mazsalacas Mūzikas un Mākslas skolas pievienošanu Mazsalacas vidusskolai un 
izglītības iestādes nosaukuma maiņu 

15.  Par pedagoģisko amata likmi direktora vietniekam (mākslas jomā) Rūjienas Mākslas skolā 

16.  Par Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas noteikumu “Stipendijas piešķiršanas 
nolikums” apstiprināšanu 

17.  Par skolēnu skaita noteikšanu 2025./2026.mācību gadam Valmieras valstspilsētas 
vispārējās izglītības iestāžu 1., 7. un 10.klasēs 



18.  Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības 28.12.2024. lēmumā Nr.827 “Par Valmieras 
novada pašvaldības noteikumu ”Valmieras novada pašvaldības dibināto izglītības iestāžu 
vadītāju profesionālās darbības novērtēšanas kārtība” apstiprināšanu” 

19.  Par Matīšu pamatskolas Attīstības plāna 2025.-2027.gadam saskaņošanu 

20.  Par J.Endzelīna valodas konkursa nolikuma apstiprināšanu 

21.  Par XVIII Latvijas bērnu un jauniešu teātru festivālu “…un es iešu un iešu!” nolikuma un 
dalības maksas apstiprināšanu 

22.  Par atbalstu Valmieras 2.vidusskolas projektā “Erasmus akreditācija” 

23.  Par atbalstu Strenču Mūzikas skolas projektā “Akustiskās klavieres Strenču Mūzikas skolai” 

24.  Par atbalstu Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas projektā “Dizains tuvplānā” 

25.  Par atbalstu Valmieras Mūzikas skolas projektā “Valmieras Mūzikas skolas 
materiāltehniskās bāzes uzlabošana” 

26.  Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 2024.gada 28.marta lēmumā Nr.114 
(protokols Nr.4, 13.§) “Par atbalstu Valmieras novada Izglītības pārvaldes projektā “WISH 
CITIES – daudzpusīga bērnu labklājības sistēma” (“WISH CITIES – Wellbeing Integrated 
System Cities”)” 

27.  Par līdzfinansējuma piešķiršanu biedrības “Valmiermuižas kultūras biedrība” projektam 

28.  Par būvniecības un būvju nojaukšanas atkritumu apsaimniekošanas laukuma ierīkošanu 
Mūrmuižas ielā 18F, Valmierā, Valmieras novadā 

29.  Par Valmieras novada vēlēšanu komisiju darbinieku atlīdzību 

30.  Par ielu tirdzniecības vietu iekārtošanu Valmieras valstspilsētā 

31.  Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 27.01.2022. lēmumā Nr.11 
(protokols Nr.2, 12.§) “Par Valmieras novada pašvaldības nedzīvojamo telpu nomas 
pakalpojumu maksas cenrāža apstiprināšanu” 

32.  Par cenrāža apstiprināšanu Sociālās aprūpes centrā “Lode” 

33.  Par Valmieras novada pašvaldības domes 31.10.2024. lēmuma Nr.618 (protokols Nr.16, 
17.§) “Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts”” atcelšanu 

34.  Par 30.12.2016. deleģēšanas līguma Nr.ADM/5.26/17/1 pirmstermiņa izbeigšanu ar 
biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts” 

35.  Par nekustamā īpašuma Parka ielā 23, Seda, Valmieras novadā, nodošanu bezatlīdzības 
lietošanā biedrībai “Latvijas Sarkanais Krusts” 

36.  Par grozījumiem Burtnieku novada pašvaldības domes 17.02.2016. lēmumā Nr.67 
(protokols Nr.2, 13.punkts) “Par nekustamā īpašuma “Karjers”, Vecate, Vecates pagastā, 
Valmieras novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Pēdu nav”” 

37.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 008 0736, Valmiermuižā, Valmieras 
pagastā, Valmieras novadā, daļas iegādi 

38.  Par zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 9690 008 0737 un 9690 008 0170 
Valmiermuižā, Valmieras pagastā, Valmieras novadā, daļu iegādi 

39.  Par zemes vienības ar nekustamā īpašuma “Robīši”, Pilātos, Valmieras pagastā, Valmieras 
novadā, kadastra apzīmējums 9690 011 0215, daļas iegādi 

40.  Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Ridēni 1”, Kocēnos, 
Kocēnu pagastā, Valmieras novadā 

41.  Par lokālplānojuma, kas groza Mazsalacas novada teritorijas plānojumu 2013.-2024.gadam 
un Burtnieku novada teritorijas plānojumu 2012.-2024.gadam, vēja parkam Skaņkalnes un 
Vecates pagastos, Valmieras novadā, un tā Vides pārskata projekta nodošanu publiskajai 
apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai 

42.  Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes nodošanu īpašumā par maksu Skolas 
ielā 49, Rūjienā, Valmieras novadā 

43.  Par valsts autoceļu apakšprogrammas līdzekļu piešķiršanu Valmieras novada pašvaldības 
transporta infrastruktūras projektu īstenošanai 



44.  Par nekustamā īpašuma “Jaunirbītes”, Lodes pagastā, Valmieras novadā, atsavināšanu 

45.  Par nekustamā īpašuma “Jaunsaulītes”, Ipiķu pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

46.  Par nedzīvojamās telpas “Smēdes māja“-2, Bērzaine, Bērzaines pagastā, Valmieras 
novadā, nodošanu atsavināšanai 

47.  Par automašīnas “VW TRANSPORTER” (valsts reģistrācijas numurs HN 3190) nodošanu 
atsavināšanai 

48.  Par automašīnas “ŠKODA OCTAVIA” (valsts reģistrācijas numurs FM 5200) nodošanu 
atsavināšanai 

49.  Par neizīrēta dzīvokļa Ziemeļu ielā 9-25, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

50.  Par neizīrēta dzīvokļa Stacijas ielā 41-34, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

51.  Par izīrēta dzīvokļa Rūpniecības ielā 25-30, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

52.  Par izcērtamās koksnes cirsmā “Tilcēni 1“, Burtnieku pagastā, Valmieras novadā nodošanu 
atsavināšanai 

53.  INFORMATĪVS JAUTĀJUMS Par zemes nomas izsoles organizēšanu publiski pieejamu 
elektrisko transportlīdzekļu uzlādes iekārtu uzstādīšanai Valmierā 

54.  INFORMATĪVS JAUTĀJUMS Par valsts autoceļa pārņemšanas iespējām 

55.  INFORMATĪVS JAUTĀJUMS Par daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas Imanta ielā 10, 
Zilākalnā, Zilākalna pagastā, Valmieras novadā, atjaunošanu, pārbūvi un 
energoefektivitātes pasākumu īstenošanu Eiropas savienības programmas ietvaros 

56.  1.PAPILDU JAUTĀJUMS Par cenrāža apstiprināšanu pansionātā “Valmiera” 

57.  2.PAPILDU JAUTĀJUMS Par Valmieras novada pašvaldības savstarpējiem norēķiniem par 
izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem no 2025.gada 1.janvāra 

 
 
Sēdes vadītājs Jānis Baiks atklāj sēdi un iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 
 
 

1.§ 
Par izmaiņām un papildu jautājumu iekļaušana darba kārtībā 

 
Ziņo: Jānis Baiks 
 
Izmaiņas apstiprinātajā darba kārtībā: 
 
1. Pēc lēmumprojekta sagatavotāja lūguma pārcelt 5 jautājumus uz darba kārtības sākumu. Visi 
jautājumi sasaistīti. 
1) Par Valmieras novada Attīstības programmas 2022.-2028.gadam Investīciju plāna aktualizēšanu; 
2) Par atbalstu projekta pieteikuma “Industriālo teritoriju attīstība Valmieras valstspilsētā – 4.kārta, 
Zāļu ielas izbūve” iesniegšanai; 
3) Par atbalstu projekta pieteikuma “Infrastruktūras attīstība uzņēmējdarbības atbalstam Valmieras 
valstspilsētas Mūrmuižas ielas industriālajā teritorijā” iesniegšanai; 
4) Par sadarbības līguma slēgšanu ar SIA “Valmieras ūdens” par sadarbību projekta “Industriālo 
teritoriju attīstība Valmieras valstspilsētā – 4.kārta, Zāļu ielas izbūve” īstenošanā; 
5) Par sadarbības līguma slēgšanu ar SIA “Valmieras ūdens” par sadarbību projekta “Infrastruktūras 
attīstība uzņēmējdarbības atbalstam Valmieras valstspilsētas Mūrmuižas ielas industriālajā teritorijā” 
īstenošanā. 
 
2. Izņemts jautājums "Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības un SIA “Valmieras 
Olimpiskais centrs” 23.09.2024. noslēgtajā deleģēšanas līgumā Nr.08.18/7.4.8/24/632", jo ņemot 
vērā, ka janvārī netiks apstiprināts 2025.gada budžets, tad lemt par grozījumiem deleģēšanas 
līgumā (grozījumi ir saistīti ar ikgadējo budžetu) janvāra domes sēdē nav pamatoti. 



 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
atbalsta veiktās izmaiņas un divu papildu jautājumu iekļaušanu darba kārtībā. 
 
 

2.§ 
Par darba kārtību kopumā 

 
Ziņo: Jānis Baiks 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
apstiprina sēdes darba kārtību. 
 
 

3.§ 
Par izmaiņām Valmieras novada Sporta nozares attīstības stratēģijā 

 
Ziņo: Rihards Zalte 
 
Izsakās: Andris Klepers, Vugars Ecmanis, Kaspars Kļaviņš, Edvīns Straume, Jānis Dainis, Jānis 
Baiks, Uldis Jansons, Iveta Pāže, Toms Upners 
 
Deputāts Andris Klepers interesējas par tautas sporta pasākumiem. Kopējais pasākumu skaits ir 
kļuvis mazāk. Jautā vai tautas sports ir kļuvis mazāk aktuāls? Rihards Zalte skaidro, ka sporta 
pārvalde mazos pasākumus rīko mazāk. Tiek veidoti lielāki pasākumi, bet retāk. Tā pat, ja pasākums 
ir sadalīts pa posmiem, tad uzskaitē tas parādās kā viens pasākums. Deputāts Andris Klepers sniedz 
priekšlikumu ieviest papildus aili ar kopējo dalībnieku skaitu šajos pasākumos, lai rodas pareizs 
priekšstats. 
Deputāts Kaspars Kļaviņš uzsver, ka sporta lietas novadā notiek labāk kā pirms četriem gadiem. 
Sakarā ar novada čempionātiem, ja nav atsaucība uz konkrētiem turnīriem, kur viens no 
argumentiem ir transporta izmaksas, rosina iespēju veidot apvienību apkārtējo skolu sacensības un 
labākā komanda tad brauc uz Valmieru. Jo, ja piedalās tikai četras komandas, tas ir ļoti maz un to ir 
grūti nosaukt par novada čempionātu. Rihards Zalte pieņem informāciju zināšanai. 
Deputāts Edvīns Straume jautā vai problēma ir tikai transportā? Rihards Zalte skaidro, ka jebkurš 
šāds izbrauciens kavē mācību procesu un prasa skolas finanses.  
Deputāts Jānis Dainis papildina deputāta Andra Klepera teikto. Tautas sports nav kļuvis mazāk 
pieprasīts. Varbūt viss nav korekti uzskaitīts. Jo dažādi turnīri notiek ik pa divām nedēļām 
(piemēram, šautriņu turnīrs, novusa turnīrs). 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks uzsver būtisku tēmu, kas skar arī budžetu. Palielinoties bērnu 
skaitam sporta skolās, palielinās arī treneru skaits. Trenera atalgojums no valsts puses pēdējos 
četrus gadus nav palielinājies. Viss notiek uz pašvaldības budžeta rēķina. Mēs aktīvi pildām valdības 
nospraustās šī gada prioritātes, kas ir izglītības kvalitātes celšana bērnu/ jauniešu sporta attīstībā 
veicinot veselīgu dzīvesveidu. Tikai nevienai no šīm aktivitātēm neseko valsts finansējums. 
Deputāts Uldis Jansons jautā vai treneri neiet kā pedagogi? Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks 
skaidro, ka treneri iet kā pedagogi, bet ir valstī noteiktais pedagogu apjoms, kas nav mainījies kopš 
2021.gada. Skaidro, ja sporta skolās pieaug pedagogu skaits, tā ir pašvaldības problēma. 
Deputāts Jānis Dainis papildina domes priekšsēdētāja Jāņa Baika teikto – jo lielāka ir mūsu 
aktivitāte, jo vairāk mēs maksājam no pašvaldības budžeta. 
Deputāts Edvīns Straume interesējas par regbiju un tā iedalījumu prioritāro sporta veidu sadalījumu 
starp komandu sporta veidiem. Kāpēc regbijs ir 3.prioritātes līmenī? Rihards Zalte skaidro, ka regbija 
klubs 2024.gadā izcīnīja 3.vietu Latvijas čempionātā. Bet klubam ir mazs biedru skaits un 



infrastruktūra ne tik augstā līmenī. Attīstība klubam ir jūtama, bet pēc kritērijiem klubs iedalās 
3.prioritātes līmenī. Mēs šo klubu rādām citiem ,kā labo piemēru. 
Deputāts Kaspars Kļaviņš lūdz komentāru par galda hokeju un to prioritātes līmeni. Rihards Zalte 
skaidro, ka galda hokejā ir uzrādīti augstvērtīgi sasniegumi, kas viņus pavelk diezgan jūtami uz 
augšu. 
Deputāts Uldis Jansons iesaka pārskatīt interešu izglītību programmas skolās. Deputāts Jānis 
Dainis lūdz precizēt pulciņu dalībnieku skaitu. Kā var pulciņā būt viens vai divi dalībnieki? Iveta Pāže 
skaidro, ka interešu izglītībā datus var izgūt tajā dienā, kad prasa. Tad, kad Izglītības pārvaldei 
prasīja šos datus, tad tik cik skolas bija savadījušas datus, tik mēs Sporta pārvaldei nodevām 
informāciju. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks lūdz līdz domes sēdei Izglītības pārvaldei palīdzēt precizēt 
ciparus.  
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izmaiņām Valmieras novada Sporta nozares attīstības 

stratēģijā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu ar precizējumiem iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

4.§ 
Par Valmieras novada Attīstības programmas 2022. - 2028.gadam Investīciju plāna 

aktualizēšanu 

 
Ziņo: Inese Bērziņa 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada Attīstības programmas 

2022. - 2028.gadam Investīciju plāna aktualizēšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

5.§ 
Par atbalstu projekta pieteikuma “Industriālo teritoriju attīstība Valmieras valstspilsētā – 

4.kārta, Zāļu ielas izbūve” iesniegšanai 

 
Ziņo: Lāsma Daugiša 
 
Izsakās: Toms Upners, Maija Zālamane, Jānis Baiks, Andris Klepers 
 
Deputāts Toms Upners jautā ko nozīmē ārpus projekta izmaksas? Maija Zālamane skaidro, ka tā ir 
mūsu problēma gandrīz visos projektos. Ir ministra kabineta noteikumi, kas paredz kur ko var darīt 
un izmantot. Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks papildina Maiju Zālamani, ka mēs esam inovatīvi, jo 
būvprojekts ir jāsadala vairākās daļās. Ja ministru kabineta noteikumos ir minēts, ka būvprojektā 
iekļaujams tāds kabelis ar tādu konkrētu izmēru un tiklīdz mēs izmantojam kaut ko citu, tā tās skaitās 
ārpus projekta izmaksas. 



 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par atbalstu projekta pieteikuma “Industriālo teritoriju 

attīstība Valmieras valstspilsētā – 4.kārta, Zāļu ielas izbūve” iesniegšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

6.§ 
Par atbalstu projekta pieteikuma “Infrastruktūras attīstība uzņēmējdarbības atbalstam 

Valmieras valstspilsētas Mūrmuižas ielas industriālajā teritorijā” iesniegšanai 

 
Ziņo: Maija Zālamane 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume, Inese Kokenberga 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par atbalstu projekta pieteikuma “Infrastruktūras attīstība 

uzņēmējdarbības atbalstam Valmieras valstspilsētas Mūrmuižas ielas industriālajā teritorijā” 
iesniegšanai”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

7.§ 
Par sadarbības līguma slēgšanu ar SIA “Valmieras ūdens” par sadarbību projekta 
“Industriālo teritoriju attīstība Valmieras valstspilsētā – 4.kārta, Zāļu ielas izbūve” 

īstenošanā 

 
Ziņo: Agnese Smalkā-France 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par sadarbības līguma slēgšanu ar SIA “Valmieras ūdens” 

par sadarbību projekta “Industriālo teritoriju attīstība Valmieras valstspilsētā – 4.kārta, Zāļu ielas 
izbūve” īstenošanā”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
 
 
 



8.§ 
Par sadarbības līguma slēgšanu ar SIA “Valmieras ūdens” par sadarbību projekta 

“Infrastruktūras attīstība uzņēmējdarbības atbalstam Valmieras valstspilsētas Mūrmuižas 
ielas industriālajā teritorijā” īstenošanā 

 
Ziņo: Agnese Smalkā-France 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par sadarbības līguma slēgšanu ar SIA “Valmieras ūdens” 

par sadarbību projekta “Infrastruktūras attīstība uzņēmējdarbības atbalstam Valmieras 
valstspilsētas Mūrmuižas ielas industriālajā teritorijā” īstenošanā”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

9.§ 
Grozījumi Valmieras novada pašvaldības 2024.gada saistošajos noteikumos Nr.120 "Par 

Valmieras novada pašvaldības 2024.gada budžetu" 

 
Ziņo: Inta Štefenberga 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Evija Voitkāne, Jānis Baiks 
 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks papildina ziņotāju, ka ieguldījumus vajadzēja norādīt bez centiem. 
Mēs bijām pārāk precīzi. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto saistošo noteikumu projektu “Grozījumi Valmieras novada pašvaldības 

2024.gada saistošajos noteikumos Nr.120 "Par Valmieras novada pašvaldības 2024.gada 
budžetu"”; 

2. saistošo noteikumu projekts lietā Nr.1.2; 
3. saistošo noteikumu projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

10.§ 
Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības noteikumos “Par amatpersonu un 

darbinieku vienotu darba samaksas sistēmu un sociālajām garantijām” 

 
Ziņo: Olga Ozola 
 
Izsakās: Edvīns Straume 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 



 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības noteikumos 

“Par amatpersonu un darbinieku vienotu darba samaksas sistēmu un sociālajām garantijām””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

11.§ 
Par Valmieras novada pašvaldības amatu sarakstu 

 
Ziņo: Olga Ozola 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Andris Alpeus 
 
Deputāts Edvīns Straume lūdz komentāru no bāriņtiesas priekšsēdētāja. Andris Alpeus skaidro, ka 
pašos pamatos, kad tika izveidota bāriņtiesa bija noteiktas 17 amata vienības. Viena papildamata 
vieta radās darbinieku rotācijas un aizvietošanas laikā, kad vairākas darbinieces devās bērnu 
kopšanas atvaļinājumā un uz noteiktu laiku tika pieņemti jauni darbinieki. Šobrīd visu izvērtējot ir 
pilnīgi pietiekami ar esošajām 17 amata vienībām. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada pašvaldības amatu sarakstu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

12.§ 
Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības Dzīvokļu komisijas sastāvā 

 
Ziņo: Olga Ozola 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības Dzīvokļu 

komisijas sastāvā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

13.§ 
Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības Interešu izglītības izvērtēšanas komisijas 

sastāvā 

 
Ziņo: Olga Ozola 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 



Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības Interešu 

izglītības izvērtēšanas komisijas sastāvā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

14.§ 
Par Mazsalacas Mūzikas un Mākslas skolas pievienošanu Mazsalacas vidusskolai un 

izglītības iestādes nosaukuma maiņu 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Izsakās: Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Zaiga Ivana, Andris Klepers, Toms Upners, Jānis 
Baiks, Mareks Bērziņš 
 
Deputāts Edgars Grandāns interesējas vai Mūzikas skola paliek tajās pašās telpās, kur līdz šim? 
Savukārt deputāts Edvīns Straume interesējas par Mākslas skolas ēkas likteni, pēc tās atbrīvošanas 
kā arī par vīziju, ka pirmsskola pārceļas uz skolas telpām. Vai šī iecere saglabājās vai ir cita vīzija? 
Iveta Pāže skaidro, ka Mūzikas skola paliek tajā pašā adresē un telpās. Šobrīd pirmsskolu uz skolas 
telpām nepārceļam. Mērķis ir samazināt un veikt pārdali tā, lai grupā ir maksimums 22 bērni, lai 
darbs būtu kvalitatīvs. 
Mazsalacas vidusskolas direktore Zaiga Ivane lūdz lēmumā precizēt skolas adresi, kā arī pēc 
apvienošanas lūdz nodrošināt ar jaunu amata vienību vietnieku mākslas un mūzikas jomā. Iveta 
Pāže skaidro, ka uz nākamo komitejas sēdi tiks virzīts jautājums par vietnieka profesionālās ievirzes 
jomā izveidošanu. 
Deputātiem Andrim Kleperam un Tomam Upneram radies precizējošs jautājums par vidusskolas 
maiņas nosaukumu. Priekšstats veidojas, ka ejot šajā skolā būs obligāti jāapgūst mūzika vai māksla. 
Deputāti rosina padomāt par skolas nosaukumu, lai sabiedrība pareizi to saprot. Vai es varu apgūt 
pamatizglītību, neapgūstot mūziku vai mākslu? Iveta Pāže pieņem informāciju zināšanai un sola 
konsultēties ar Izglītības un zinātnes ministriju. 
Deputāts Mareks Bērziņš  interesējas, kāds būs ieguvums kopējai reorganizācijai? Domes 
priekšsēdētājs Jānis Baiks skaidro, ka lielākais ieguvums ir piemērotākas telpas Mākslas skolas 
vajadzībām. 
Deputāts Edvīns Straume interesējas par Mazsalacas slimnīcas ēku. Kas notiek ar slimnīcas 
vajadzībām? Deputāts Edgars Grandāns informē, ka slimnīcas vīzija ir nedaudz mainījusies. Ir 
ņemts vērā, ka mazsalacieši nebija ar mieru bērnudārzu pārcelt uz skolas telpām. Šobrīd akūta 
problēma ir ar ģimenes ārstiem. Ja Mazsalacā neatradīs jaunu ģimenes ārstu, tad atbrīvosies šīs 
telpas, kurās slimnīca varēs izveidot dažas papildus gultas vietas. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks norāda, ka pēdējo gadu laikā ir mainījušās daudzas lietas un tas 
liek pārdomāt kā darīt labāk un ko darīt perspektīvā, lai būtu labāk. 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Mazsalacas Mūzikas un Mākslas skolas pievienošanu 

Mazsalacas vidusskolai un izglītības iestādes nosaukuma maiņu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu ar precizējumiem iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
 
 



15.§ 
Par pedagoģisko amata likmi direktora vietniekam (mākslas jomā) Rūjienas Mākslas skolā 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par pedagoģisko amata likmi direktora vietniekam (mākslas 

jomā) Rūjienas Mākslas skolā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

16.§ 
Par Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas noteikumu “Stipendijas piešķiršanas 

nolikums” apstiprināšanu 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas noteikumu 

“Stipendijas piešķiršanas nolikums” apstiprināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

17.§ 
Par skolēnu skaita noteikšanu 2025./2026.mācību gadam Valmieras valstspilsētas 

vispārējās izglītības iestāžu 1., 7. un 10.klasēs 

 
Ziņo: Sandra Purmale 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Andris Klepers, Edvīns Straume, Jānis Dainis 
 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks interesējas, kāpēc Valmieras Viestura vidusskolā 10.klašu grupā 
ir skolēnu skaita samazinājums? Skolas direktors un deputāts Uldis Jansons skaidro, ka principā 56 
skolēnu uzņemšana 10.klasē ir plānotais, kas ir bijis vairākus gadus. Izņēmums bija pagājušo gadu, 
kad pēc liela pieprasījuma bija domes lēmums par skolēnu skaitu palielināšanu. 
Deputāts Andris Klepers interesējas par lēmuma 1.punktu. Kāda ir kopēja tendence? Kopējais 
skolēnu skaits samazinās vai palielinās? Sandra Purmale skaidro, ka skolēnu skaits ir aptuveni 
līdzvērtīgs. Līdz domes sēdei sarēķinās kopējo tendenci. 
Deputāts Edvīns Straume uzsver, ka katru gadu mēs skatām šos ciparus, bet kādi ir fiziski ēkas 
cipari, cik skolēnu var ietilpināt? Sandra Purmale skaidro, ka katrs izglītības iestādes vadītājs vērtē 
šo skolēnu skaitu. 
Deputāts Jānis Dainis rosina 7.klasēm pielikt klāt vairāk vietu. Iveta Pāže skaidro, ka to mēs 
nevaram, jo ministru kabineta noteikumi nosaka stingru kvadratūru uz skolēnu skaitu. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 



Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par skolēnu skaita noteikšanu 2025./2026.mācību gadam 

Valmieras valstspilsētas vispārējās izglītības iestāžu 1., 7. un 10.klasēs”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu ar precizējumiem iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

18.§ 
Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības 28.12.2024. lēmumā Nr.827 “Par Valmieras 

novada pašvaldības noteikumu ”Valmieras novada pašvaldības dibināto izglītības iestāžu 
vadītāju profesionālās darbības novērtēšanas kārtība” apstiprināšanu” 

 
Ziņo: Sandra Purmale 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Andris Klepers, Jānis Baiks 
 
Deputāts Andris Klepers norāda uz lēmuma tehniskajiem precizējumiem 15.1.1.punktā. 
Deputāts Edvīns Straume min, ka direktori tiek vērtēti katru gadu, lai ko pieliktu vai atņemtu. Tā pat 
arī skolas iziet akreditāciju ik pa 5-6 gadi, kur akreditāciju veic ārējie eksperti. Arī tie vērtē direktoru 
darbu. Vai tas sasaistās kopā arī ar mūsu novērtējumu? Sandra Purmale skaidro, ka jā, ārējo 
ekspertu vērtējums arī tiek ņemts vērā. Komisija uzklausa direktorus. Skata vērtējuma atskaiti, kas 
izpildīts, kas nē. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības 28.12.2024. 

lēmumā Nr.827 “Par Valmieras novada pašvaldības noteikumu ”Valmieras novada pašvaldības 
dibināto izglītības iestāžu vadītāju profesionālās darbības novērtēšanas kārtība” apstiprināšanu””; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu ar precizējumiem iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

19.§ 
Par Matīšu pamatskolas Attīstības plāna 2025. - 2027.gadam saskaņošanu 

 
Ziņo: Sandra Purmale, Veneranda Logina 
 
Izsakās: Uldis Jansons, Toms Upners, Andris Klepers, Jānis Dainis  
 
Matīšu pamatskolas direktore Veneranda Logina iepazīstina deputātus ar skolas attīstības plānu. 
Deputāts Uldis Jansons jautā kāpēc bērniem ir tendence aiziet uz citu novada skolām? Vai tur ir 
kāds pamatojums? Skolas direktore skaidro, ka daudz kas atkarīgs no dzīves vietas. 
Deputāts Toms Upners interesējas par vājo pusi – neefektīva saziņa ar vecākiem. Ko plānots darīt, 
lai uzlabotu sadarbību? Skolas direktore skaidro, ka jau šobrīd ir ieviestas atvērto durvju dienas 
vienu reizi mēnesī, kā arī tiek veidotas kopējās skolu un pirmsskolu vecāku sapulces. Ir arī vienota 
iestādes padome. 
Deputāts Andris Klepers interesējas par skolas izglītojamo skaitu. Lūdz sniegt kādu komentāru, kas 
plānots darīt, lai piesaistītu pirmsskolas izglītojamo skaitu.  
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 



Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Matīšu pamatskolas Attīstības plāna 2025. - 2027.gadam 

saskaņošanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

20.§ 
Par J.Endzelīna valodas konkursa nolikuma apstiprināšanu 

 
Ziņo: Sandra Purmale 
 
Izsakās: Toms Upners, Andris Klepers 
 
Deputāts Toms Upners rosina šāda veida nolikumu stiprināt tikai Izglītības pārvaldei kā iekšējo 
dokumentu, nevis katru gadu pieņemt domes lēmumu. Deputāts Andris Klepers piekrīt deputāta 
Toma Upnera viedoklim. Sandra Purmale pieņem informāciju zināšanai un izvērtēšanai. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par J.Endzelīna valodas konkursa nolikuma apstiprināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

21.§ 
Par XVIII Latvijas bērnu un jauniešu teātru festivālu “…un es iešu un iešu!” nolikuma un 

dalības maksas apstiprināšanu 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par XVIII Latvijas bērnu un jauniešu teātru festivālu “…un es 

iešu un iešu!” nolikuma un dalības maksas apstiprināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

22.§ 
Par atbalstu Valmieras 2.vidusskolas projektā “Erasmus akreditācija” 

 
Ziņo: Līga Landrāte - Krūmiņa 
 
Izsakās: Andris Klepers 
 



Deputāts Andris Klepers interesējas, kāpēc vārds “akreditācija” ir iekšā nosaukumā? Līga Landrāte-
Krūmiņa skaidro, akreditācija nozīmē, ka tas iziet cauri stingrākai pārbaudei, kontrolei un skola tiek 
akreditēta Erasmus programmai, kas atvieglo projekta pieteikuma aizpildīšanas nosacījumus, 
atvieglo sadarbības veidošanu. Kā arī projekts ir uz ilgāku laika posmu, nekā parastie Erasmus 
projekti. Andris Klepers jautā vai šī akreditācija būtu rekomendējama arī citām skolām? Līga 
Landrāte-Krūmiņa skaidro, ka jāskatās cik daudz pati skola aktīvi vēlas un plāno iesaistīties. Bet 
kopumā iesaka. 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, 
Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par atbalstu Valmieras 2.vidusskolas projektā “Erasmus 

akreditācija””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

23.§ 
Par atbalstu Strenču Mūzikas skolas projektā “Akustiskās klavieres Strenču Mūzikas 

skolai” 

 
Ziņo: Līga Landrāte - Krūmiņa 
 
Izsakās: Uldis Jansons 
 
Deputāts Uldis Jansons interesējas, zinot kāda ir cenu amplitūda klavierēm, vai 5000 euro būs 
pietiekami priekš labām klavierēm? Līga Landrāte-Krūmiņa skaidro, ka tas ir budžeta variants, bet 
gana lietojams. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par atbalstu Strenču Mūzikas skolas projektā “Akustiskās 

klavieres Strenču Mūzikas skolai””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

24.§ 
Par atbalstu Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas projektā “Dizains tuvplānā” 

 
Ziņo: Līga Landrāte - Krūmiņa 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par atbalstu Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas 

projektā “Dizains tuvplānā””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 



3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

25.§ 
Par atbalstu Valmieras Mūzikas skolas projektā “Valmieras Mūzikas skolas 

materiāltehniskās bāzes uzlabošana” 

 
Ziņo: Līga Landrāte - Krūmiņa 
 
Izsakās: Uldis Jansons 
 
Deputāts Uldis Jansons lūdz precizēt vārdu “tāfele” uz vārdu “displejs”.  
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par atbalstu Valmieras Mūzikas skolas projektā “Valmieras 

Mūzikas skolas materiāltehniskās bāzes uzlabošana””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu ar precizējumiem iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

26.§ 
Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 2024.gada 28.marta lēmumā Nr.114 
(protokols Nr.4, 13.§) “Par atbalstu Valmieras novada Izglītības pārvaldes projektā “WISH 
CITIES – daudzpusīga bērnu labklājības sistēma” (“WISH CITIES – Wellbeing Integrated 

System Cities”)” 

 
Ziņo: Līga Landrāte - Krūmiņa 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 

2024.gada 28.marta lēmumā Nr.114 (protokols Nr.4, 13.§) “Par atbalstu Valmieras novada 
Izglītības pārvaldes projektā “WISH CITIES – daudzpusīga bērnu labklājības sistēma” (“WISH 
CITIES – Wellbeing Integrated System Cities”)””; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

27.§ 
Par līdzfinansējuma piešķiršanu biedrības “Valmiermuižas kultūras biedrība” projektam 

 
Ziņo: Inese Bērziņa 
 
Izsakās: Toms Upners, Jānis Baiks 
 
Deputāts Toms Upners jautā vai šī platforma tiks fiziski izgatavota vai prototipēta? Un pēc 
izveidošanas, kura atbildībā tas paliek? Inese Bērziņa skaidro, ka pēc platformas izgatavošanas tas 
paliek biedrības pārziņā un atbildībā. 



 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. konceptuāli atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par līdzfinansējuma piešķiršanu biedrības 

“Valmiermuižas kultūras biedrība” projektam”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu neiesniegt izskatīšanai janvāra domes sēdē, bet virzīt uz februāra sēdi. 
 
 

28.§ 
Par būvniecības un būvju nojaukšanas atkritumu apsaimniekošanas laukuma ierīkošanu 

Mūrmuižas ielā 18F, Valmierā, Valmieras novadā 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Andris Klepers, Inese Kokenberga, Edvīns Straume, Mareks Bērziņš 
 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks interesējas vai Dabas resursu pārvaldei nav lieli iebildumi par 
laukuma ierīkošanu? Līga Zvirbule skaidro, ka šī ir tā joma, kur ir biznesa iespējas un ir iespēja 
nodrošināt legālu atkritumu apsaimniekošanu. Inese Kokenberga piemin, ka firma ir labi zināma. 
Šobrīd strādā Cēsu pusē, bet grib attīstīties arī pie mums. Deputāts Andris Klepers jautā vai tas ir 
ilgtermiņa bizness? Ir zināmi komersanta nodomi? Līga Zvirbule skaidro, ka šādas pārstrādes ierīces 
vienmēr ir trūcis reģionos. Visā valstī ir liels izaicinājums ar būvmateriālu pārstrādi. Šī ir tā iespēja, 
kur atkritumu radītājiem ir iespēja legāli pārstrādāt atkritumus. 
Deputāts Edvīns Straume atzīst, ka konkurence ir laba lieta. No tās nevajag izvairīties. Kā tas 
ietekmēs mūs, ņemot vērā ka SIA “ZAAO” ir mūsu kapitālsabiedrība. Domes priekšsēdētājs Jānis 
Baiks skaidro, ka viss atkarīgs no piedāvājuma un cenas. 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Upenieks, Kaspars 
Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par būvniecības un būvju nojaukšanas atkritumu 

apsaimniekošanas laukuma ierīkošanu Mūrmuižas ielā 18F, Valmierā, Valmieras novadā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

29.§ 
Par Valmieras novada vēlēšanu komisiju darbinieku atlīdzību 

 
Ziņo: Ilze Polka 
 
Izsakās: Inta Štefenberga, Jānis Baiks, Edvīns Straume 
 
Inta Štefenberga informācijai min, ka 2021.gadā pašvaldības vēlēšanu likmes bija uz pusi mazākas. 
Likmes ir dubultojušās, pat vairāk. Tā kā algu nosaka pašvaldības dome, neredz iespēju, kā mēs kā 
pašvaldība varam nofinansēt šīs algas. Pašvaldība nevaram atļauties šādu pieaugumu. Domes 
priekšsēdētājs Jānis Baiks min, ka 1) šo jautājumu jāskata kopā ar budžetu februārī un 2) arī uz 
vēlēšanu komisiju attiecas valsts ierobežojums algu pieaugumā. Deputāts Edvīns Straume piekrīt, 
ka ir jābūt samērīgumam. 
 



Kopīgā komiteja nolemj atlikt jautājumu uz februāra sēdēm, jo jautājums jāskata kopā ar budžetu. 
 
 

30.§ 
Par ielu tirdzniecības vietu iekārtošanu Valmieras valstspilsētā 

 
Ziņo: Ilze Janīte 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume, Guntis Gladkins, Andris Klepers 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par ielu tirdzniecības vietu iekārtošanu Valmieras 

valstspilsētā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu ar precizējumiem iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

31.§ 
Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 27.01.2022. lēmumā Nr.11 (protokols 

Nr.2, 12.§) “Par Valmieras novada pašvaldības nedzīvojamo telpu nomas pakalpojumu 
maksas cenrāža apstiprināšanu” 

 
Ziņo: Evija Stračinska 
 
Izsakās: Edvīns Straume 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 

27.01.2022. lēmumā Nr.11 (protokols Nr.2, 12.§) “Par Valmieras novada pašvaldības 
nedzīvojamo telpu nomas pakalpojumu maksas cenrāža apstiprināšanu””; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

32.§ 
Par cenrāža apstiprināšanu Sociālās aprūpes centrā “Lode” 

 
Ziņo: Kaija Muceniece 
 
Izsakās: Guntis Gladkins, Ginta Putna, Jānis Baiks 
 
Aprūpes centra direktore Ginta Putna lūdz cenu paaugstināt līdz 800 euro. Kaija Muceniece norāda, 
ka šis ir viens no lētākajiem pansionātiem visā Latvijā. Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks rosina 
atbalstīt cenas paaugstināšanu. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 



Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par cenrāža apstiprināšanu Sociālās aprūpes centrā “Lode””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu ar labojumiem iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

33.§ 
Par Valmieras novada pašvaldības domes 31.10.2024. lēmuma Nr.618 (protokols Nr.16, 17.§) 

“Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts”” atcelšanu 

 
Ziņo: Kaija Muceniece 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edgars Grandāns, Baiba Tūtina 
 
Deputāts Edgars Grandāns interesējas vai Mazsalacas slimnīca arī var pretendēt uz telpu 
bezatlīdzības lietošanu? Baiba Tūtina skaidro, ka Mazsalacas slimnīcai jābūt reģistrētai kā 
sabiedrības labuma organizācijas statusā vai kā sociālais uzņēmums. 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Kaspars 
Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada pašvaldības domes 31.10.2024. 

lēmuma Nr.618 (protokols Nr.16, 17.§) “Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar biedrību “Latvijas 
Sarkanais Krusts”” atcelšanu”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

34.§ 
Par 30.12.2016. deleģēšanas līguma Nr.ADM/5.26/17/1 pirmstermiņa izbeigšanu ar biedrību 

“Latvijas Sarkanais Krusts” 

 
Ziņo: Kaija Muceniece 
 
Izsakās: Edvīns Straume 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par 30.12.2016. deleģēšanas līguma Nr.ADM/5.26/17/1 

pirmstermiņa izbeigšanu ar biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
 
 
 
 



35.§ 
Par nekustamā īpašuma Parka ielā 23, Seda, Valmieras novadā, nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā biedrībai “Latvijas Sarkanais Krusts” 

 
Ziņo: Kaija Muceniece 
 
Izsakās: Jānis Baiks 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma Parka ielā 23, Seda, Valmieras 

novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas Sarkanais Krusts””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

36.§ 
Par grozījumiem Burtnieku novada pašvaldības domes 17.02.2016. lēmumā Nr.67 (protokols 

Nr.2, 13.punkts) “Par nekustamā īpašuma “Karjers”, Vecate, Vecates pagastā, Valmieras 
novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Pēdu nav”” 

 
Ziņo: Kristīne Auziņa 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume, Andris Klepers, Baiba Tūtina 
 
Deputāts Edvīns Straume lūdz atbalstīt šo lēmumu, jo jau gadiem šī biedrība ir ierīkojusi moto trasi, 
kur puikām trenēties. Pašvaldībai no šī zemes gabala nav nekāda ieguvuma. Domes priekšsēdētājs 
Jānis Baiks jautā juristiem vai juridiski lēmums ir pareizs? Baiba Tūtina skaidro, ka līdz domes sēdei 
izpētīs šo jautājumu padziļināti. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Burtnieku novada pašvaldības domes 

17.02.2016. lēmumā Nr.67 (protokols Nr.2, 13.punkts) “Par nekustamā īpašuma “Karjers”, 
Vecate, Vecates pagastā, Valmieras novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Pēdu 
nav””; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu ar labojumiem iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

37.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 008 0736, Valmiermuižā, Valmieras 

pagastā, Valmieras novadā, daļas iegādi 

 
Ziņo: Inese Bērziņa 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Guntis Gladkins, Inese Kokenberga, Uldis Jansons, Edvīns Straume, Evija 
Nagle 
 



Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks rosina virzīties uz priekšu, jo ir iespēja nākamgad pretendēt uz 
finansējumu. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 008 0736, 

Valmiermuižā, Valmieras pagastā, Valmieras novadā, daļas iegādi”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

38.§ 
Par zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 9690 008 0737 un 9690 008 0170 

Valmiermuižā, Valmieras pagastā, Valmieras novadā, daļu iegādi 

 
Ziņo: Inese Bērziņa 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 

9690 008 0737 un 9690 008 0170 Valmiermuižā, Valmieras pagastā, Valmieras novadā, daļu 
iegādi”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

39.§ 
Par zemes vienības ar nekustamā īpašuma “Robīši”, Pilātos, Valmieras pagastā, Valmieras 

novadā, kadastra apzīmējums 9690 011 0215, daļas iegādi 

 
Ziņo: Lauma Melece 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja 
nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar nekustamā īpašuma “Robīši”, Pilātos, 

Valmieras pagastā, Valmieras novadā, kadastra apzīmējums 9690 011 0215, daļas iegādi”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
Domes priekšsēdētājs un sēdes vadītājs Jānis Baiks izsludina pārtraukumu. 
 
Sēdi pamet deputāts Toms Upners. 
 
 



40.§ 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Ridēni 1”, Kocēnos, 

Kocēnu pagastā, Valmieras novadā 

 
Ziņo: Lauma Melece 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam 

īpašumam “Ridēni 1”, Kocēnos, Kocēnu pagastā, Valmieras novadā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

41.§ 
Par lokālplānojuma, kas groza Mazsalacas novada teritorijas plānojumu 2013. - 2024.gadam 
un Burtnieku novada teritorijas plānojumu 2012. - 2024.gadam,  vēja parkam Skaņkalnes un 
Vecates pagastos, Valmieras novadā, un tā Vides pārskata projekta nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai 

 
Ziņo: Lauma Melece 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Andris Klepers, Kaspars Kļaviņš, Jānis Baiks 
 
Deputāts Edvīns Straume interesējas kā iet ar Sedas projektu? Vai mums ir kāda informācija vai tur 
tiek ņemts vērā iedzīvotāju vēlmes? Laume Melece skaidro, ka šobrīd ar Sedas projektu notiek lielais 
ietekmes uz vidi novērtējums un iedzīvotājus vēlmes uzņēmums pats skata. 
Deputāts Andris Klepers jautā, kas ar ietekmi uz vidi novērtējumu? Vai tas jau ir? Šobrīd tiek darīts 
daudz lieka darba. Nav teikts, ka uzbūvēs visus plānotos vēja parkus. Laume Melece skaidro, ka 
procedūras iet paralēli. Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks min būtisku niansi, ka ir piešķirti zaļie 
koridori, kas ir valsts nozīmes ātrais projekts un mums ir jārīkojas atbilstoši tam. 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, Uldis Jansons, 
Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Kaspars Kļaviņš), Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par lokālplānojuma, kas groza Mazsalacas novada teritorijas 

plānojumu 2013. - 2024.gadam un Burtnieku novada teritorijas plānojumu 2012. - 2024.gadam,  
vēja parkam Skaņkalnes un Vecates pagastos, Valmieras novadā, un tā Vides pārskata projekta 
nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

42.§ 
Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes nodošanu īpašumā par maksu Skolas 

ielā 49, Rūjienā, Valmieras novadā 

 
Ziņo: Vija Jaunalksne 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 



Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes īpašuma tiesību atjaunošanu un zemes nodošanu 

īpašumā par maksu Skolas ielā 49, Rūjienā, Valmieras novadā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

43.§ 
Par valsts autoceļu apakšprogrammas līdzekļu piešķiršanu Valmieras novada pašvaldības 

transporta infrastruktūras projektu īstenošanai 

 
Ziņo: Inta Štefenberga, Inese Kokenberga 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume, Evija Voitkāne 
 
Deputāts Andris Klepers interesējas, kas ar pozīciju par bedrīšu remontu? Kā tā pozīcija saprotama? 
Inese Kokenberga skaidro, ka pozīcija bedrīšu remonts saistās ar to, kas ir zem diluma kārtas. 
Noņemot diluma kārtu, tiek salabotas bedres un tikai tad liek virsū jaunu kārtu. 
Deputāts Edvīns Straume interesējas, kā mēs nonācām tieši līdz šiem ielu posmiem? Cik vispār 
novadā mums tādu ir? Inese Kokenberga skaidro, ka novadā ir 8 tranzīt ielas. Par visām ielām no 
Latvijas Valsts ceļiem tika prasīts atzinums.  
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par valsts autoceļu apakšprogrammas līdzekļu piešķiršanu 

Valmieras novada pašvaldības transporta infrastruktūras projektu īstenošanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai ārkārtas domes sēdē. 
 
 

44.§ 
Par nekustamā īpašuma “Jaunirbītes”, Lodes pagastā, Valmieras novadā, atsavināšanu 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma “Jaunirbītes”, Lodes pagastā, 

Valmieras novadā, atsavināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

45.§ 
Par nekustamā īpašuma “Jaunsaulītes”, Ipiķu pagastā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 



Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma “Jaunsaulītes”, Ipiķu pagastā, 

Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

46.§ 
Par nedzīvojamās telpas “Smēdes māja“-2, Bērzaine, Bērzaines pagastā, Valmieras novadā, 

nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nedzīvojamās telpas “Smēdes māja“-2, Bērzaine, 

Bērzaines pagastā, Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

47.§ 
Par automašīnas “VW TRANSPORTER” (valsts reģistrācijas numurs HN 3190) nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par automašīnas “VW TRANSPORTER” (valsts reģistrācijas 

numurs HN 3190) nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

48.§ 
Par automašīnas “ŠKODA OCTAVIA” (valsts reģistrācijas numurs FM 5200) nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Ieva Meldere 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 



1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par automašīnas “ŠKODA OCTAVIA” (valsts reģistrācijas 
numurs FM 5200) nodošanu atsavināšanai”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

49.§ 
Par neizīrēta dzīvokļa Ziemeļu ielā 9 - 25, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par neizīrēta dzīvokļa Ziemeļu ielā 9 - 25, Valmierā, 

Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

50.§ 
Par neizīrēta dzīvokļa Stacijas ielā 41 - 34, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par neizīrēta dzīvokļa Stacijas ielā 41 - 34, Valmierā, 

Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

51.§ 
Par izīrēta dzīvokļa Rūpniecības ielā 25 - 30, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Izsakās: Jānis Baiks 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izīrēta dzīvokļa Rūpniecības ielā 25 - 30, Valmierā, 

Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 



52.§ 
Par izcērtamās koksnes cirsmā “Tilcēni 1“, Burtnieku pagastā, Valmieras novadā nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izcērtamās koksnes cirsmā “Tilcēni 1“, Burtnieku 

pagastā, Valmieras novadā nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

53.§ 
INFORMATĪVS JAUTĀJUMS 

Par zemes nomas izsoles organizēšanu publiski pieejamu elektrisko transportlīdzekļu 
uzlādes iekārtu uzstādīšanai Valmierā 

 
Ziņo: Gunita Vītola 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Andris Klepers, Inese Kokenberga 
 
Gunita Vītola iepazīstina deputātus ar iespējamām zemes nomas izsoles vietām priekš elektrisko 
transportlīdzekļu uzlādes iekārtām.  
 
Kopīgā komiteja pieņem informāciju zināšanai. 
 
 

54.§ 
INFORMATĪVS JAUTĀJUMS 

Par valsts autoceļa pārņemšanas iespējām 

 
Ziņo: Valdis Kampuss, Ainārs Bukšs 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Ivo Virsis, Andris Klepers, Edvīns Straume 
 
SIA Utilitas Wind pārstāvis Ainārs Bukšs izskaidro situāciju, kāpēc ir vērsušies pašvaldībā ar šādu 
lūgumu – pārņemt valsts autoceļu. Lai attīstītu vēja parku, Latvijas Valsts ceļi iebilst pret vienas 
turbīnas izvietošanu – arguments, attālums no elektrostacijas līdz valsts ceļam. Tāpēc, kā risinājumu 
SIA Utilitas Wind redz, ka šo ceļu varētu pārņemt pašvaldība. Uzņēmums ir gatavs diskusijām, lai 
ieinteresētu pašvaldību. 
Valdis Kampuss skaidro, ka neredz nekādu labumu, lai pārņemtu valsts ceļu. Vienīgais, ja ceļam 
uzliek melno segumu, tad uzturēšana būtu vienkāršāka. Ko SIA Utilitas Wind piedāvā? Uzņēmums 
piedāvā vai nu dot finansējumu ceļa uzturēšanai vai pārņemt ceļu savā īpašuma atbildībā un uzturēt 
to. Uzņēmums ir gatavs veidot ilgtermiņa sadarbību. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks jautā Ivo Virša viedokli. Ivo Virsis skaidro, ka uzņēmumam ir 
jāsaprot, ka tās ir lielas pašvaldības saistības ilgtermiņā un izmaksas arī. 
Deputāts Andris Klepers piemin, ka šis nav pirmais gadījums par ceļu pārņemšanu. Mēs kā 
pašvaldība redzam to kā slogu. Valmieras novadam jau tā ir liels ceļu tīkls, kurus nevaram pilnvērtīgi 
sakārtot. Nebūtu prātīgi ņemt ceļus vēl klāt un apgrūtināt pašvaldību. 
Deputāts Edvīns Straume nāk ar ierosinājumu veikt ceļa maiņu. Pārņemt prasīto posmu un Latvijas 
Valsts ceļiem nodot līdzvērtīgu citu ceļa posmu. Lai tikai pārņemtu ceļu, pašvaldībai nav no tā 
nekāda ieguvuma. 



Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks skaidro, ka komunikācija ar Latvijas Valsts ceļiem ir ļoti smagnēja. 
Nesliecas atbalstīt ideju. 
 
Kopīgā komiteja pieņem informāciju zināšanai, bet sliecas neatbalstīt ideju. 
 
 
Deputāts Vugars Ecmanis pamet sēdi. 
 
 

55.§ 
INFORMATĪVS JAUTĀJUMS 

Par daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas Imanta ielā 10, Zilākalnā, Zilākalna pagastā, Valmieras 
novadā, atjaunošanu, pārbūvi un energoefektivitātes pasākumu īstenošanu  Eiropas 

savienības programmas ietvaros 

 
Ziņo: Gunta Liepiņa 
 
Izsakās: Jānis Olmanis, Edvīns Straume, Inta Štefenberga, Evija Voitkāne, Jānis Baiks, Dainis 
Skutelis, Baiba Tūtina 
 
Gunta Liepiņa izskaidro, ka Zilākalnā viena māja ir izteikusi vēlmi renovēt ēku. Mājā uz doto brīdi ir 
trīs pašvaldības dzīvokļi, kur viens jau ir izpirkšanas procesā, bet divos dzīvo īrnieki. Diskusiju 
jautājums ir par to, kurš un kā segs renovācijas izmaksas pašvaldības dzīvokļos. Guntas Liepiņas 
viedoklis ir ka godīgi būtu, ja īrnieki maksātu renovācijas izmaksas paši. 
Deputāts Jānis Olmanis slavē, ka iedzīvotāji vēlas uzlabot ēkas stāvokli. Atzīst, ka summa ir gana 
paliela. Rosina pēc renovācijas īrniekiem piedāvāt citus brīvus pašvaldības dzīvokļos un šos pārdot. 
Viennozīmīgi atbalsta renovāciju. 
Deputāts Edvīns Straume atgādina, ka Valmierā ir daudz renovētas mājas, kurās ir arī pašvaldības 
dzīvokļi. Visas izmaksas, kas saistītas ar renovāciju maksā īrnieki. Kāpēc, lai šeit būtu cita pieeja? 
Inta Štefenberga uzsver, ka jāskatās kāds īres līgums ir noslēgts ar šiem īrniekiem. Baiba Tūtina 
sola uz februāra sēdēm izskatīt īres līgumus. 
Dainis Skutelis uzsver, ka pašā Zilākalnā brīvu dzīvokļu nav. Atbalsta renovāciju. Jārāda labais 
piemērs citiem un citi tad sekos. 
Domes priekšsēdētājs Jānis Baiks ir pret to, ka pašvaldībai būtu jāsedz visa renovācijas summa 
uzreiz. Īrniekam ir jāmaksā tā pat, kā pārējiem mājas iedzīvotājiem. Nav ko apgrūtināt pašvaldības 
budžetu. 
 
Kopīgā komiteja pieņem informāciju zināšanai. 
 
 

56.§ 
1.PAPILDU JAUTĀJUMS 

Par cenrāža apstiprināšanu pansionātā “Valmiera” 

 
Ziņo: Teiksma Taube 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Jānis Baiks 
 
Teiksma Taube rosina no 1.marta noteikt cenu 1050 euro apmērā. Reālās izmaksas ir 1263 euro. 
Piebilstot, ka apkalpojam tikai Valmieras novadā deklarētos iedzīvotājus. 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par cenrāža apstiprināšanu pansionātā “Valmiera””; 



2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

57.§ 
2.PAPILDU JAUTĀJUMS  

Par Valmieras novada pašvaldības savstarpējiem norēķiniem par izglītības iestāžu 
sniegtajiem pakalpojumiem no 2025.gada 1.janvāra 

 
Ziņo: Inta Štefenberga 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Jānis Baiks 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Ričards Gailums, 
Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada pašvaldības savstarpējiem norēķiniem 

par izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem no 2025.gada 1.janvāra”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
 
 
Sēdi slēdz plkst. 13:26 
 
 
 
Sēdes vadītājs  (personiskais paraksts) Jānis Baiks 
 
 
 
Sēdes protokolētāja  (personiskais paraksts) Santa Jarceva 


